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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen DATO: 27.10.2020 

MØDESTED: Online via Google Meet KLOKKEN: 16.30-19.00 

EMNE: Ordinært møde SAGSNR.: 15/3080 

DELTAGERE: 
Tina Hovmand, Nicolai Zimling Fich, Frederik Weltzer, Line 
Pelby, Karina Dybro, Gitte Andersen, Susan Pedersen, Jan 
Bakmand. 

 

AFBUD: 
Dorthe Hecht, Kirstine Borchsenius, Anja Mandal Hansen, 
Stine Zenia McGuire, Anja Langer, Trine Hillhouse. 

 

MØDENR.: 3 – 2020/2021  

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

 

2. Bemærkninger og godkendelse af referat 

 

Godkendelse af skolebestyrelsesmøde den 30. september. 

Godkendt uden bemærkninger. 

 

3. Meddelelser fra:  

Formand  

Der er FRO-møde den 26. november. Det holdes online. Alle er velkomne til at sende punkter til 

formanden, hvis man vil have noget op på FRO-mødet. Formanden har ikke selv noget til FRO- 

mødet. 

Formanden informerede om, at Teknisk Forvaltning, som vil komme ud og tale om den megen trafik, 

der er på Brønderslev Alle uden for vores skolen, først kommer i løbet af det nye år. Vi talte en del 

om, at der er meget trafik, og der bliver kørt meget stærkt på Brønderslev Alle. I forbindelse med, der 

er ved at blive bygget/renoveret to huset på vejen, skaber det mange farlige situation, fordi der bliver 

parkeret på vejen selvom, der er parkering forbudt. Vi blev enige om, at politiet skal kontaktes med 

en forespørgsel, om de vil komme forbi og være synlige på vejen. Formanden kontakter dem. 

Skolebestyrelsens medlem af Kommunalbestyrelsen  

Er glad for, der bliver udarbejdet et princip om klassens tid.  

Der bliver kigget på den inklusionsrapport, man har fået lavet af konsulenter fra KL. 

Man kigger især på, hvad man kan gøre kommunalt for at hjælpe de udsatte børn i kommunen. 

Tårnby ligger fortsat højt i eksklusionsprocent. 

Skoleleder  

Taler om den nye overenskomstaftale for lærerne, der træder i kraft næste skoleår. Skolelederen og 

lærernes tillidsrepræsentant har været til møde om den nye overenskomst og er enige om, at det 

nok skal blive godt. Man satser også på at bruge nogen af de elementer, der er i den nuværende 

lokalaftale, da der er mange gode ting i den. 
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4. COVID-19 

Aktuel status på situationen omkring COVID-19 

 

Hvilke særlige hensyn tager skolen stadig i brug: 

 

Skolen har haft det første tilfælde af Corona-virus. Det var en elev, der var smittet, men heldigvis var 

der ingen andre, der blev smittet. Begge udskolingsgrupper blev sendt hjem og testet to gange. 

Skolelederne var tilfredse med, at den plan, der var lagt frem, fungerede. 

 

Der er kommet nye retningslinjer omkring COVID-19, men ikke så meget nyt til skolerne. Vi kan evt. 

udskyde skolehjemsamtaler eller holde dem online og lærere og pædagoger må bære visir. Vores 

arbejdsmiljørepræsentant har sammen med teknisk serviceleder bestilt dem. 

 

 

5. Klassens tid 

Skolebestyrelsen blev inspireret af et høringssvar og ønsker et princip omkring arbejdet med 

klassens tid i alle grupper 

 

Skolens ledelse har hørt medarbejderne i henholdsvis MED-udvalget og den pædagogiske 

udviklingsgruppe om input til princippets udformning. Forslag fremlægges skolebestyrelsen til 

godkendelse. 

 

Bilag: Udkast til princip for klassens tid. 

 

Det blev vedtaget og skolelederen finder ud af, hvor vi arkiverer det princip, så alle personaler kan 

finde den. AULA er desværre ikke så godt, så det kan vi ikke bruge. 

 

6. Klima og miljø 

Punkt fra skolebestyrelsens arbejdsplan 

 

Status på indsatsen i arbejdet omkring klima og miljø på skolen. 

 

Viceskolelederen orienterede kort om, hvordan vi sætter fokus på klima og miljø. Vi bruger det 

sammen årshjul fra sidste skoleår, da vi ikke kom i mål med det, vi havde planlagt grundet Corona.  

Vores årshjul har fokus omkring FN’s 17 verdensmål. Vi håber, vi kan holde vores temadage i maj 

2021, hvor hver gruppe skal arbejde med et af de 17 mål. De personaler, som er i vores klima og 

miljø gruppe, vil dele målene ud, så vi rammer bredest muligt.  

 

 

7. Handleplan for arbejdet med elevernes trivsel 2020 

Handleplan med afsæt i trivselsmålingen 2020 

 

Indholdet i handleplanen fremlægges skolebestyrelsen. Handleplanen forventes færdig til 

godkendelse til mødet i december. 
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I handleplanen har vi vores toiletter, elevmedbestemmelse og udvalgte mål fra vores trivsel. 

 

Vi har nedsat en toiletgruppen, som har haft første møde i dag. Gruppen skal nu ud og søge 

inspiration og mødes igen 9. november. Vores teknisk serviceleder er med i gruppen, da han har 

kontakten til forvaltningen og ved, hvad vi må og ikke må. 

 

Elevmedbestemmelse bliver en del af klassens tid. Så alle får arbejdet med det punkt. Det skal også 

fremgå af den sociale årsplan i MinUddannelse. 

 

Udvælge mål fra egen trivselsmåling som grupperne skal arbejde med. Her skal hver gruppe kigge 

på deres trivselsrapport og finde et punkt, de vil arbejde med. Vi håber, det betyder, at elever og 

personale bliver mere bevidste om trivselsmålingerne. Det er svært med de målinger, fordi vi svarer 

på dem før sommerferien og skal arbejde med dem efter sommerferien, hvor en del af vores gruppe 

er/kan være lavet om.  

 

8. Eventuelt 

 

Formanden efterlyser datoer til, at formand og næstformand kan komme med til et elevrådsmøde. 

Medarbejderrepræsentanten sender en mail til dem om dato til næste elevrådsmøde. 

Medarbejderrepræsentanten fortalte, at der var 6 børn, som ville være elevrådsformand, hvilket var 

meget imponerende. En elev fra udskolingen blev valgt. 

 

Skolelederen foreslår, at vi holder julefrokost online, da vi ikke kan afholde den fysisk. 

Vi blev enige om, at vi venter til det nye år, hvor vi kan mødes fysisk. Det var der mest stemning for. 

 

 

 

 


